
 
Zasedání Správní rady Královská stezka o.p.s. a Programového výboru MAS Královská 

stezka o.p.s. dne 30. 7. 2024 od 14:30 hodin 

Zapisovatel: Lucie Šulcová 

Ověřovatel 1: Martin Sedlák 

Ověřovatel 2: Luděk Šíma 

Omluven: Michal Simandl, Lubomír Pospíchal, Pavel Chlád, David Šorm 

Zasedání Správní rady a Programového výboru bylo zahájeno v 14:30 hodin panem předsedou SR 

Petrem Bártou. Pan Bárta konstatoval, že zasedání byla řádně svolána. Pan Bárta dále konstatoval, 

že podle prezenční listiny je přítomno 7 členů Správní rady a 6 členů Programového výboru. 

Správní rada i Programový výbor jsou usnášení schopné.  

Určení ověřovatelů a zapisovatele: 

Předseda navrhl určit ověřovateli zápisu pana Martina Sedláka a jako druhého ověřovatele pana 

Luďka Šímu. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Správní rada určuje ověřovateli zápisu pana Martina Sedláka a jako druhého ověřovatele pana 

Luďka Šímu. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou. 

Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Programový výbor určuje ověřovateli zápisu pana Martina Sedláka a jako druhého ověřovatele 

pana Luďka Šímu. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

Pro: 6  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Aktuální složení PV: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Mgr. Michal 

Simandl 

Svazek obcí 

mikroregionu 

Ledečsko 

Veřejný Rozvoj obce 2023 

Kristýna Dubská, 

DiS. 
SDH Habry Soukromý Hasiči 2024 

Mgr. David Šorm 

Farní sbor 

Českobratrské církve 

evangelické 

Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2023 

Luděk Šíma 
Hrad Ledeč nad 

Sázavou s.r.o. 
Soukromý Cestovní ruch 2023 



 
Martin Sedlák Martin Sedlák – FOP Soukromý Podnikání 2024 

Jiří Brož, DiS. Město Golčův Jeníkov Veřejný Rozvoj obce 2024 

Ing. Aleš Hejkal Strom Praha a.s. Soukromý Podnikání 2022 

Ing. Marie 

Kudrnová 

Město Havlíčkův 

Brod 
Veřejný Rozvoj obce 2022 

Pavel Chlád Obec Dolní Město Veřejný Rozvoj obce 2022 

 

Michal Simandl – veřejný sektor, rozvoj obce, není přítomen 

Kristýna Dubská – soukromý sektor, hasiči 

David Šorm – soukromý sektor, podpora společenského života, není přítomen  

Luděk Šíma – soukromý sektor, cestovní ruch  

Martin Sedlák – soukromý sektor, podnikání  

Jiří Brož – veřejný sektor, rozvoj obce  

Aleš Hejkal – soukromý sektor, podnikání 

Marie Kudrnová – veřejný sektor, rozvoj obce 

Pavel Chlád – veřejný sektor, rozvoj obce, není přítomen  

 

Veřejný sektor nepřesahuje 49% hlasovacích práv, žádná ze zájmových skupin také nemá více než 

49 % členů PV (2 zástupci podnikání, 2 zástupci rozvoj obce, 1 zástupce cestovní ruch, 1 zástupce 

hasiči).  

 

Program: 

1. Výběr projektů k financování na základě podkladů Výběrové komise – 1. výzva SZP 

(Společná zemědělská politika) – Fiche 4 – Podnikání malých a středních podniků – Aktivita 

Zemědělské podnikání 

Paní Šulcová přítomné seznámila s konáním a hodnocením Výběrové komise a se všemi 

dokumenty, které souvisely s hodnocením. V neposlední řadě také s projekty přijatými do 1. výzvy 

SZP. 

 Etický kodex 

 Preferenční kritéria 

 Jednací řád Výběrové komise a Programového výboru 

 Interní postupy pro podání, hodnocení a výběr projektů MAS Královská stezka o.p.s. 

 

Předmětem jednání Výběrové komise (dále jen VK) bylo věcné hodnocení žádostí o dotaci 

přijatých na MAS ve výzvě č. 1 SP SZP (Fiche 4). Kancelář MAS přijala ve výzvě celkem 34 žádostí 

o dotaci - aktivita Zemědělské podnikání. 

Všechny přijaté žádosti o dotaci včetně příloh prošly úspěšně administrativní kontrolou MAS (tj. 

kontrolou obsahové správnosti), kontrolou přijatelnosti a kontrolou dalších podmínek 

vztahujících se pro daný projekt. V rámci administrativní kontroly MAS nebyla z hodnocení 

vyloučena žádná žádost o dotaci. Při věcném hodnocení a v případě shodného počtu bodů při 

věcném hodnocení bylo postupováno na základě postupů stanovených ve Způsobu výběru 

projektů na MAS (rozřazovací kritéria). 



 
 

Všechny posuzované žádosti o dotaci u F4 dosáhly min. počtu bodů ve věcném hodnocení (tj. min. 

50 bodů) a byly seřazeny od nejvyššího po nejnižší počet dosažených bodů a předány k výběru 

Rozhodovacímu orgánu MAS. K financování doporučeno schválit PV celkem 21 žádostí o dotaci za 

Fichi 4. Hraniční projekt není dle nastavení Způsobu výběru projektů podpořen a nedočerpaná 

alokace bude využita v příští výzvě MAS. 

 

Projekty za Fichi 4 – Podnikání malých a středních podniků nárokují na čerpání rozpočtu MAS 

celkem 8 238 920 Kč z dotačních prostředků. Na Fichi 4 bylo v 1. výzvě SZP alokováno 5 000 

000 Kč. 

Schválení projektů Výzvy MAS č. 1 k předkládání Žádostí o podporu v rámci intervence 52.77. SP SZP 

2021-2027 k financování Programovým výborem je uvedeno také jako samostatná příloha/zápis ze 

zasedání Programového výboru v šabloně SZIF. 

 



 

 



 



 
Programový výbor doporučuje ke spolufinancování ze strany SZIF projekty vybrané Výběrovou 

komisí, tedy ty, které prošly kontrolou formálních náležitostí a přijatelnosti. Zároveň 

odsouhlasuje pořadí projektů, jak je uvedeno v tabulce výše. 

Návrh usnesení: 

Programový výbor odsouhlasuje hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

Správní rada bere na vědomí hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

2. SZP – Výzva Fiche 4 – Podnikání malých a středních podniků – Aktivita Nezemědělské 

podnikání 

Na září/říjen je plánována 2. výzva ze Strategického rámce Společné zemědělské politiky, a to na 

zaměření podpory Fiche 4 - Podnikání malých a středních podniků – aktivita Nezemědělské 

podnikání, dotace 50 %, alokace 2 500 000 Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Programový výbor schvaluje 2. výzvu SZP v uvedeném znění. 

Pro: 6    Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

Správní rada bere na vědomí 2. výzvu SZP v uvedeném znění. 

Pro: 7    Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

3. Výběr projektů k financování na základě podkladů Výběrové komise – 2. výzva OP TAK 

(Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost) – 2. výzva 

Technologie pro MAS (CLLD) 

Paní Šulcová informovala o ukončené výzvě OP TAK s názvem Technologie pro MAS (CLLD) - 

výzva I. (navázáno na výzvu Řídícího orgánu Ministerstva průmyslu a obchodu). Tato výzva byla 

určena malým a středním podnikům (MSP). Cílem výzvy bylo s pomocí MAS identifikovat a 

podpořit podnikatelské záměry digitalizace a robotizace malých a středních podniků, především 

ve venkovských oblastech.  

Do 2. výzvy byly podány 3 projekty. Všechny 3 projektové záměry splnily formální náležitosti a 

přijatelnost.  

Výběrová komise se shodla, že doporučí podané projekty do 2. výzvy Programovému výboru ke 

schválení spolufinancování ze strany ŘO OP TAK. 



 

Pořadí 

projektů 

Název 

žadatele 

Místo 

realizace 

projektu 

Název projektu 

Celkové 

způsobilé 

výdaje 

Celková 

výše 

dotace 

Počet 

bodů 

věcného 

hodnocení 

1.  
Truhlářství 

JPS s.r.o. 

Havlíčkův 

Brod 

Rozvoj digitalizace 

výrobních a nevýrobních 

procesů 

2 140 000 

Kč 

1 070 000 

Kč 
92 

2.  
HOUFEK 

a.s. 

Golčův 

Jeníkov 

Pořízení nových 

technologií do gastro 

provozu 

2 140 000 

Kč 

1 070 000 

Kč 
50 

3.  
KOVO 

Ledeč s.r.o. 

Kouty, 

Ledeč 

nad 

Sázavou 

KOVO Ledeč s.r.o. – 

Automatizace a 

digitalizace výroby 

2 125 

240,42 Kč 

 

1 062 

620,21 Kč 

 

40 

 

Programový výbor doporučuje ke spolufinancování ze strany ŘO OPTAK projekty vybrané 

Výběrovou komisí, tedy ty, které prošly kontrolou formálních náležitostí a přijatelnosti. Zároveň 

odsouhlasuje pořadí projektů, jak je uvedeno v tabulce výše. 

Návrh usnesení: 

 

Programový výbor odsouhlasuje hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

Pro: 6  Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

Správní rada bere na vědomí hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

Pro: 7  Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

4. Změna Interních postupů IROP – Směrnice MAS pro realizaci programového rámce IROP 

2021-2027 

Pan Charouzek informoval o nutnosti aktualizace Interních postupů IROP, a to na základě 

skutečností vyplývajících z hodnocení prvních projektů ve výzvách v novém programovém 

období – bližší specifikace postupů upravujících administraci projektových žádostí a projektů na 

MAS (podrobnější popis, např. změna lhůty, počet doplnění, prodloužení termínu…). 

Návrh usnesení: 

 

Programový výbor odsouhlasuje změnu Interních postupů IROP. 

Pro: 6  Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

 

 



 
Správní rada bere na vědomí změnu Interních postupů IROP. 

Pro: 7  Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

5. IROP 2 – Výzva Doprava – Infrastruktura pro bezpečnou a nemotorovou dopravu 

1. výzva MAS Královská stezka byla výzva určená hasičům, 2. výzva byla zaměřena na kulturní 

památky. Současně je plánována výzva na bezpečnost dopravy. Pan Charouzek s paní Vávrovou 

podali informaci k dokumentaci související s výzvou. Představena byla veškerá dokumentace 

k výzvě (hodnotící kritéria, příslušné přílohy týkající se výzvy a aktualizované interní postupy). 

Výzva bude zaměřena na Infrastrukturu pro bezpečnou nemotorovou dopravu, výstavbu, 

modernizaci a rekonstrukci pro pěší v trase nebo v křížení pozemní komunikace s vysokou 

intenzitou dopravy (A), zvýšení bezpečnosti nemotorové dopravy stavebními úpravami 

komunikací pro pěší a pro cyklisty a instalací prvků zklidňující dopravu v nehodových lokalitách 

(B). Podpořeny mohou být pouze komunikace s vysokou intenzitou  motorové dopravy 

přesahující 500 vozidel za den. 

U 1. výzvy zaměřené na JPO II, III a V zbývá částka CZV 2 433 435 Kč. Tato částka bude převedena 

na opatření Doprava. Celková alokace CZV pro Dopravu pak bude 11 995 823 Kč (z původních 

9 562 388 Kč). 

Návrh usnesení: 

Programový výbor schvaluje znění a převedenou alokaci do 3. výzvy IROP MAS Královská stezka 

– Doprava a zároveň pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování připomínek.  

Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 6 bylo přijato 

Správní rada bere na vědomí znění a převedenou alokaci do 3. výzvy IROP MAS Královská stezka 

– Doprava a zároveň bere na vědomí pověření kanceláře MAS k případnému zapracování 

připomínek.  

Pro: 7   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 6 bylo přijato 

6. Schválení zprávy o plnění ISg za 2014-2020 a 2021+ 

Pan Charouzek informoval o povinnosti MAS monitorovat průběh provádění integrované 

strategie, a to jak v uplynulém, tak v současném programovém období.  MAS ve Zprávě o plnění 

ISg monitoruje celkový kontext integrované strategie a popisuje změny ve schválené integrované 

strategii. MAS předkládá Zprávu o plnění integrované strategie 2x ročně. Tato zpráva o plnění ISg 

se týká období od 1. 1. 2024 do 30. 6. 2024 za 2014-2020 a 2021-2027. 

Návrh usnesení: 

Programový výbor schvaluje pověření kanceláře MAS k vypracování a podání zprávy o plnění ISg. 

za 1. pololetí roku 2024 a pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování připomínek. 

Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 7 bylo přijato 



 
Správní rada bere na vědomí pověření kanceláře MAS k vypracování a podání zprávy o plnění ISg. 

za 1. pololetí roku 2024 a pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování připomínek. 

Pro: 7   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 7 bylo přijato 

7. Rozvoj cestovního ruchu v území MAS – destinační agentura VYSOČINA WEST, z.s. – 

aktuality 

Momentálně pracují zaměstnanci na druhé vlně dotace na marketingové aktivity, která se 

odevzdává 30. 8. Zda byla žádost úspěšná bude známo na podzim, žádá se o 500 000 Kč. 

Destinace má za sebou několik kontaktních kampaní – Gastronomický festival Habry, 

Hračkobranní v Kamenici nad Lipou, festival Prázdniny v Telči a na konci srpna je v plánu Země 

Živitelka v Českých Budějovicích. 

Území destinace navštívily influencerky, které se prezentují na IG (101 000 sledujících) a TikToku 

(800 sledujících – tam začínají), v Havlíčkově Brodě – stará radnice, šlapadla, park Budoucnost, 

discgolf a Vlkovsko, Pivovar Rebel – vyšly z toho 3 stories na IG, článek a video na TikToku. Dále 

se objevily v Lipnici nad Sázavou a výstupy jsou z toho stejné, jako z Havlíčkova Brodu – placeno 

Vysočina tourism, krajskou destinací. 

Přistoupili také noví partneři – ubytování Hanusák ve Štokách, Mlýn Březinka v Dolní Březince. 

 

Území destinační společnosti Vysočina West 

  

 

Pravidelné aktivity: 

- plněný webových stránek o akce v destinaci 

- plnění obsahu sociálních sítí 

- plnění turistických cílů za oblast Havlíčkobrodska 



 
Destinační společnost VYSOČINA WEST, z.s. je CERTIFIKOVÁNA  ke dni 24. 1. 2024. Certifikace byla 

podmínkou podání žádosti o dotaci do Národního programu Podpory cestovního ruchu v regionech 

(vyhlášené MMR) zaměřené na Podprogram Marketingové aktivity v cestovním ruchu. 

8. Místní akční plány vzdělávání (krácení MAP III a realizace MAP IV pro ORP Havlíčkův 

Brod, Světlá nad Sázavou), Šablony OP JAK 

Problém s MAP III - po odevzdání závěrečné zprávy o realizaci k projektu Podpora vzdělávání – 

MAP ORP Světlá nad Sázavou III došlo ze strany MŠMT k výzvě ke snížení indikátoru 54901 – 

Počet regionálních systémů. Ministerstvo požadovalo snížit indikátor z 1 na 0, a to bez udání 

důvodu. Realizační tým na tuto výzvu nereagoval, protože k tomuto kroku neměl žádné poklady. 

MŠMT poté bez připomínek schválilo závěrečnou zprávu o realizaci a závěrečnou žádost o platbu. 

Obratem však přišlo prostřednictvím interní depeše administrativní ověření projektu, kdy byl ze 

strany MŠMŠT vytýkán právě indikátor 54901. Z důvodu neaktualizace textové části Strategického 

rámce MAP a neuznání indikátoru, byla vyčíslena sankce 35% z celkové částky dotace, což činí 

582 904, 24 Kč. Realizační tým poslal odvolání, kde argumentoval ohledně splnění jednotlivých 

částí tohoto indikátoru. Indikátor se skládá hned z několika částí, které naplňují jeho podstatu. I 

přesto, že byly řádně doloženy ostatní částí naplňující indikátor, nedošlo k akceptování 

připomínek. MŠMT poslalo výzvu k vrácení dotace. Po konzultaci s dalšími MAS, kterých se 

obdobné problémy a neadekvátní sankce ze strany MŠMT týkají, jsme se rozhodli částku 

nezaplatit a postoupit situaci k prošetření finančnímu úřadu. 

Návrh usnesení: 

Programový výbor bere na vědomí avizovaný postup v případě udělení sankce v MAP III. 

Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 8 bylo přijato 

Správní rada schvaluje avizovaný postup v případě udělení sankce v MAP III. 

Pro: 7   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 8 bylo přijato 

MAP IV - ORP Světlá nad Sázavou - v projektu MAP IV jsou aktuálně plánovány implementační 

aktivity od září do prosince, pro mateřské i základní školy. Budou realizovány workshopy v 

Chaloupkách, zaměřeny na propojování teoretické a praktické výchovy. Dále přijede mobilní 

technická dílna „Polybus“, kdy si děti a žáci vyzkouší workshop Od kutění k řemeslu. Pro pedagogy 

se chystá vzdělávání týkající oblasti polytechniky, ale také čtenářské gramotnosti nebo umělé 

inteligence. 

MAP IV – ORP Havlíčkův Brod - žádost neuspěla. Bude se podávat potřetí, a to nejpozději do 30. 9. 

2024. 

9. NZÚ light – aktuální stav, změny v programu, ENKOMAS – energetické poradenství 

Pan Charouzek a paní Elsaghier získali certifikát za absolvování kurzu energetických 

koordinátorů EnKoMAS. Kurz byl ukončen ověřením získaných znalostí a dovedností v souladu 

s obsahovou náplní vzdělávacího kurzu, a to formou písemného testu a ústní zkouškou před 



 
zkušební komisí. V souvislosti s tím bude podán projekt do Národního plánu obnovy, jehož dotace 

bude určena na podporu koordinační a osvětové služby v oblasti zvyšování energetické účinnosti 

a propagaci individuálního a národního přínosu energeticky úsporných projektů pro občany, 

zástupce veřejné správy a podnikatele v souladu s rozsahem definovaným výzvou a Podmínkami 

čerpání neinvestiční dotace.  

Místní akční skupina Královská stezka o.p.s. poskytuje poradenství a pomoc s podáním žádosti o 

dotaci v programu Nová zelená úsporám Light. Záměrem programu je podpořit rychle 

realizovatelné zateplení, s maximálním efektem a přiměřenými náklady. Úkolem MAS je vydávat 

odborný posudek navrhovaných opatření, který je jednou z příloh úspěšného podání žádosti o 

příspěvek, případně pomáhat žadatelům s procesem vyřízení žádosti. 17. 1.  2024 byl spuštěn 

příjem žádostí v rámci nové výzvy 1/2024, která je rozšířena o nové podmínky programu – 

především o možnost příjmu žádostí domácností  v bytových domech a také o rozšíření skupiny 

žadatelů – rodiny s dětmi pobírající přídavek na dítě. K 1. 8. 2024 je na MAS evidováno 342 

podaných žádostí.  

V pátek 12. 7. 2024 byl podepsán a zveřejněn dodatek výzvy 1/2024 Energetická osvěta a dotační 

poradenství týkající se kotlíkových dotací. Nyní je možné žádat o dotaci i za administraci žádostí 

v rámci kotlíkových dotací (administrují krajské úřady), u kterých končí příjem žádostí 31. 8. 2024 

a administrace přejde na MAS. V souvislosti s touto změnou byly doplněny i vzory požadovaných 

příloh na webu. O dotaci za poradenství u kotlíkových dotací bude možné žádat pouze v režimu 

de minimis. 

10. Aktuality (Cyklovýlet 9, provoz Kavárny Na cestě) 

Do území byla rozeslána pozvánka na cyklovýlet 9 s prosbou o uveřejnění. 

 

Slečna Matulová podala zprávu o provozu kavárny včetně hospodaření. Podnik svými příjmy 

spadl opětovně od 1. 11. 2023 do plátcovství DPH, jelikož ve dvanácti po sobě jdoucích 

kalendářních měsících překročila obrat 2 miliony Kč. Do 13. 8. probíhá v kavárně výstava Moniky 

Merglové, 18. 10. započne výstava Michealy Zelingerové. 

Veškeré informace o proběhlých i plánovaných událostech jsou zveřejněny na webu 

www.nacestekavarna.cz, dále také na Facebooku (Kavárna Na cestě) a Instagramu 

(kavarna_naceste). 



 
Kavárnu Na cestě v Habrech provozuje Královská stezka o.p.s. a jedná se o pracoviště pro osoby 

se znevýhodněním na trhu práce. Projekt OPZ+ MAS Královská stezka 2023-2025, 

CZ.03.02.01/00/22_008/0000086 je spolufinancován prostřednictvím Operačního programu 

Zaměstnanost plus. 

 

Práva zakladatelů - v souvislosti s realizací projektů spolupráce v rámci Společné zemědělské 

politiky bylo nutné zaslat na SZIF požadavek na určení velikosti podniku dle počtu zaměstnanců 

a hlasovacích práv zakladatelů, tak jak si bude vykládat Mze ve vztahu k implementaci 

programového rámce SZP.  Královská stezka o.p.s. má 37 zakladatelů. Všichni zakladatelé mají 

stejný hlasovací podíl - 2,7%. Velikost podniku pak určuje možné oblasti a témata spolupráce, ve 

kterých lze žádat o dotaci. 

11. Dotazy a diskuze 

Nikdo ze zúčastněných nemá žádné dotazy, a tak je zasedání Správní rady a Programového výboru 

komise ukončeno před 17. hodinou. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Usnesení ze zasedání Správní rady a Programového výboru dne 30. 7. 2024 od 14:30 hodin: 

Správní rada a Programový výbor po projednání schvaluje: 

1. Správní rada určuje ověřovateli zápisu pana Martina Sedláka a jako druhého ověřovatele 

pana Luďka Šímu. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou. 

2. Programový výbor určuje ověřovateli zápisu pana Martina Sedláka a jako druhého 

ověřovatele pana Luďka Šímu. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

3. Programový výbor odsouhlasuje hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a 

pořadí projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

4. Správní rada bere na vědomí hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

5. Programový výbor schvaluje 2. výzvu SZP v uvedeném znění. 

6. Správní rada bere na vědomí 2. výzvu SZP v uvedeném znění. 

7. Programový výbor odsouhlasuje hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a 

pořadí projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

8. Správní rada bere na vědomí hodnocení Výběrové komise a počty bodů u projektů a pořadí 

projektů, jak je uvedeno v tabulce výše.  

9. Programový výbor odsouhlasuje změnu Interních postupů IROP. 

10. Správní rada bere na vědomí změnu Interních postupů IROP. 

11. Programový výbor schvaluje znění a převedenou alokaci do 3. výzvy IROP MAS Královská 

stezka – Doprava a zároveň pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování 

připomínek.  

12. Správní rada bere na vědomí znění a převedenou alokaci do 3. výzvy IROP MAS Královská 

stezka – Doprava a zároveň bere na vědomí pověření kanceláře MAS k případnému 

zapracování připomínek.  

13. Programový výbor schvaluje pověření kanceláře MAS k vypracování a podání zprávy o 

plnění ISg. za 1. pololetí roku 2024 a pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování 

připomínek. 

14. Správní rada bere na vědomí pověření kanceláře MAS k vypracování a podání zprávy o 

plnění ISg. za 1. pololetí roku 2024 a pověřuje kancelář MAS k případnému zapracování 

připomínek. 

15. Programový výbor bere na vědomí avizovaný postup v případě udělení sankce v MAP III. 

16. Správní rada schvaluje avizovaný postup v případě udělení sankce v MAP III. 

 

Zapisovatel – Lucie Šulcová………………………………………… 

Ověřovatelé Martin Sedlák………………………………………… 

Luděk Šíma………………………………………… 


